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Szanowna Pani Prezydent,

zastosowanie
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RADNA
RADY MIEJSKIEJ W ŁODZI

Nadmienić także należy, iż liczba szczepień wykonywanych przeciwko kleszczowemu 
zapaleniu mózgu jest relatywnie niska, zaś przeciwko boreliozie szczepionki jeszcze nie wynaleziono.

i>

-------  J04 
UKZĄP EOt.

D E P M T /. i'- i E ri 'i H R E Z, 7 E -'3' l ‘ A 
tjfuro

I 
alarmującymi doniesieniami medialnymi dotyczącymi rekordowych liczb 4' 

zachorowań chorób przenoszonych przez kleszcze - na boreliozę oraz na kleszczowe zapalenie mózgu, 

koniecznym stało się wdrożenie nadzwyczajnych środków pozwalających na zminimalizowanie |
X 

zakażenia ww. chorobami. <
!
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Powyższe potwierdzają także dane przekazywane przez Narodowy Instytut Zdrowia < 
Publicznego - Państwowy Zakład Higieny. Zarówno sam przebieg boreliozy oraz wirusowego zapalenia | 

mózgu wywołanego przez wirusy przenoszone przez kleszcze, jak i ich skutki mogą być katastrofalne 

- włącznie ze śmiercią osoby zakażonej. Szczególnie narażone na zakażenie są dzieci, które najwięcej 

czasu spędzają na różnego rodzaju trawnikach, w tym także tych ulokowanych na terenie łódzkich 

żłobków, szkół i przedszkoli. Jednocześnie najmłodsze dzieci nie są jeszcze wystarczająco dojrzałe 
społecznie oraz nie mają świadomości poszczególnych zagrożeń.

V
w sprawie przeprowadzenia oprysków trawników przeciwko kleszczom 

na terenach szkól, przedszkoli i żłobków
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Zważywszy na konieczność priorytetowego potraktowania kwestii bezpieczeństwa dzieci oraz*
innych osób - ich zdrowia i życia, zwracam się z prośbą o wykonanie na terenie miejskich żłobków, { 

szkół i przedszkoli oprysku zieleni preparatami przeciwko kleszczom lub o zastosowanie k 

równorzędnych środków.

http://www.unil.lodz.pl


z wyrazami

dr Jusi

RADNA
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Koszty wykonania oprysków zdają się nie osiągać szczególnie wysokich kwot, a zwłaszcza 

w zestawieniu z dobrami, które mogą być w ten sposób chronione.
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Radna Rady Miejskiej w Łodzi
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Jednocześnie proszę o wskazanie, czy kiedykolwiek Miasto Łódź podejmowało działania 

mające na celu ograniczenie aktywności kleszczy oraz w jakiej formie. Ponadto proszę o informację, 

czy opryski mogłyby być wykonane już w bieżącym, czy od przyszłego roku.

http://www.uml.lodz.pl

